
Zápisnica 90/2024 

zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 3. decembra 2024 o 09:00 hod. 

 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 

 

Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 

Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, 

PhD.; Ing. Branislav Pastucha, PhD; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Aleš Ház, PhD.; Bc. Filip 

Dian 

 

Neprítomní:  

 

Pozvaná: Ing. Zuzana Michalíková 

 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
A. Kontrola úloh (Pastucha) 

 
PROGRAM: 
1. Priebežná správa o hospodárení fakulty, výhľad o konca roku 2024 (Gatial, Pastucha, prizvaná 

Ing. Michalíková) 
2. Kontrola plnenia databázy publikačných výstupov za rok 2024 (Polakovič) 
3. Edičný plán na roky 2025-2026 (Polakovič) 
4. Informácia o plnení Kolektívnej zmluvy v roku 2024 (Drtil, Ház) 
5. Návrh programu zasadnutí Vedenia FCHPT STU na obdobie január – jún 2025 (Gatial, Pastucha) 
6. Rozličné 
 

 

Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 

 

 

Bod A. Kontrola úloh 

V rámci kontroly úloh tajomník fakulty konštatoval, že neboli prijaté žiadne termínové úlohy. 

 

Bod 1. Priebežná správa o hospodárení fakulty, výhľad o konca roku 2024 

Vedúca ekonomického oddelenia odprezentovala aktuálne výsledky hospodárenia fakulty 

k 30.11.2024. Konštatovala, že výsledky hospodárenia ovplyvňujú tri nové rozpočtové položky. Dve 

z nich sú na výkonnostné zmluvy a jedna položka je zameraná na podporu excelentných tímov. V tejto 

súvislosti spolu s pánom dekanom informovali o systéme čerpania týchto prostriedkov. Následne 

prezentovala jednotlivé položky v rámci príjmovej a výdavkovej časti fakulty. Odhad prenosu 

finančných prostriedkov bez započítania výdavkov na odmeny zamestnancov sa plánuje vo výške 

3 372 972 Eur. Pán dekan informoval, že vzhľadom k predpokladanému pozitívnemu hospodárskemu 

výsledku plánuje navýšiť položku na koncoročné odmeny a zároveň informoval o východiskových 

číslach v rámci pripravovaného rozpočtu pre vysoké školy na rok 2025. Upozornil, že v budúcom roku 

plánuje adresnú podporu pre pracovníkov, ktorí budú napĺňať kritériá výkonnostných zmlúv. Na záver 



vedúca ekonomického oddelenia predstavila zostatky na podnikateľskej činnosti a aktuálny stav 

refundácie energií. 

 

Bod 2. Kontrola plnenia databázy publikačných výstupov za rok 2024 

Prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. úvodom informoval o predpokladanej výške dotácie za publikačnú 

činnosť, kde celkovo STU dostane spolu 2 235 000 Eur, z toho naša fakulta 805 000 Eur. Podrobne 

vysvetlil systém zaradenia publikácií v rámci technických a prírodných vied a dopad na hodnotenie 

publikačnej činnosti. Uviedol, že v súčasnosti máme pravidlá na hodnotenie vedeckovýskumných 

výkonov, ktoré sa riadili metodikou ministerstva za predchádzajúce roky (zaradenie publikácií do 

kvartilov podľa impact faktorov). Tohtoročná metodika ministerstva zavádza hodnotenie podľa  Article 

Influence Score, čo znamená rozdiely približne v 10 % prípadov. Zdôraznil, že bude potrebné 

skontrolovať publikácie z hľadiska zaradenia do oblasti M1 a M2 a ich priradenie do kvartilov. Následne 

predstavil výstupy v rámci ostatných kategórií. Na záver zhodnotil, že fakulta má v rámci Q1 a Q2 80 % 

publikácií. 

 

Bod 3. Edičný plán na roky 2025-2026 

Vedenie FCHPT prerokovalo a schválilo Edičný plán vydávania študijnej literatúry na roky 2025-2026 

autorov: Miroslava Puchoňová, Ida Vašková, Igor Bodík, Ivona Hrivová, Silvia Martiniaková, Milota 

Haláková, Peter Bakaráč, Juma Haydary, Rastislav Šípoš, Martin Rebroš, Ján Moncoľ, Miloslav Drtil. 

 

Bod 4. Informácia o plnení Kolektívnej zmluvy v roku 2024 

Ing. Aleš Ház, PhD. ako predseda odborovej organizácie odprezentoval všetky aktivity, ktoré boli 

organizované v rámci KZ. Informoval o čerpaní príspevkov na stravu, pričom konštatoval, že tvorba 

sociálneho fondu a jeho čerpanie je vyrovnané. Informoval o dôležitej zmene v rámci udelenia 5 dní 

voľna pre nepedagogických zamestnancov. Zároveň podal informácie o plánovanej rezervácií 35 až 40 

miest pre záujemcov o onkologické prehliadky v budúcom roku. V súvislosti s organizačnými zmenami 

sociálnej komisie pán dekan uviedol, že by bolo potrebné vypracovať štatút predmetnej komisie. 

 

Bod 5. Návrh programu zasadnutí Vedenia FCHPT STU na obdobie január – jún 2025 

Pán dekan predložil návrh programu zasadnutí Vedenia FCHPT STU na obdobie január – jún 2025. 

Z dôvodu viacerých požiadaviek členov vedenia dekan fakulty požiadal členov vedenia 

o pripomienkovanie predloženého harmonogramu do 31.12.2024. 

 

Bod 6. Rozličné 

 Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. informovala, že podpora talentovaných 
študentov sa od roku 2026 nebude organizovať z plánu obnovy, ale v rámci programu Slovensko, 
kde nebude možné čerpať finančné prostriedky pre Bratislavu. Z tohto titulu sa počíta 
s financovaním tejto aktivity v rámci štátneho rozpočtu. Zároveň sa zvyšuje podpora 
talentovaných študentov formou štipendia z 300 Eur na 400 Eur mesačne po dobu 3 rokov 
a navrhuje sa zavedenie rovnakej podpory aj pre študentov 2. stupňa (po dobu 2 rokov).  

 Prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. uviedol, že prehľadové články sa registrujú teraz ako odborné, 
na ktoré nie sú dotácie a doktorandi vyjadrili svoje obavy, či takéto články im budú uznané pri 
obhajobe. V tejto situácii zdôraznil, že nevidí dôvod takéto články neuznávať a že viac-menej 
o tom rozhoduje odborová komisia.  

 Prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. otvoril problematiku narábania so zmluvnými dokumentami na 
fakulte. Tajomník fakulty informoval, že od 02.01.2025 nastupuje na fakultu pracovníčka pre 



archiváciu a registratúru dokumentov, pričom uviedol, že postupne sa budú spracovávať doklady 
dekanátu a následne dokumentácia na ústavoch. Zdôraznil, že na pracoviskách sa nachádzajú 
doklady, ktoré už mali byť dávno nielen vložené do archívu, ale v niektorých prípadoch už 
vyradené. 

 Bc. Filip Dian sa spýtal tajomníka fakulty, kde boli umiestnené Tuli vaky z prízemia novej budovy. 
Tajomník uviedol, že vaky sú umiestnené v rámci skladov, avšak zistí, kde presne sú a budú 
študentom vydané. 

 Tajomník fakulty informoval o pripravovaných krokoch ohľadom spustenia verejno-obchodnej 
súťaže na odpredaj časti pozemku vo Vyhniach.  

 Tajomník fakulty informoval o pripravovanom stretnutí s predstaviteľmi AT&T na 28.01.2025 po 
12:00 hod. Program bude upresnený v priebehu januára.  

 Tajomník fakulty informoval o priebehu rekonštrukčných prác na študijnom oddelení.  

 Tajomník fakulty informoval, že bol spustený varovný sms systém na fakulte ohľadom možných 
mimoriadnych udalostí.  

 Na záver pán dekan požiadal členov vedenia a tajomníka o kontrolu a aktualizáciu prezentácie 
k pripravovanému stretnutiu vedenia fakulty so zamestnancami a študentami.  

 
Bratislava, 03.12.2024 

 

Zapísal: 

Ing. Branislav Pastucha PhD., v. r. 

tajomník FCHPT STU v Bratislave 

 

Overil: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD. 

prodekanka FCHPT STU v Bratislave 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan FCHPT STU v Bratislave 

 


